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Tonje Epeland 
Rådmannen  
  
  
Det er overraskende at det er du som har behandlet mine spørsmål vedrørende Bresvika, dette 
fordi i mine dokumenter fra deg og Rådmannen har du og Rådmannen erklært deg inhabil i all 
saksbehandling for 28/4 Bresvika. 
  
Når har dette endret seg? 
  
Rådmannen har i siste skriv til Fylkesmannen erklært seg som saksbehandler for 28/4, har han 
nå fratrett denne posisjonen? 
  
Rådmannens rolle ønskes besvart av samme embete. 
  
 I svarbrevet til Tonje henvises det til Kontrollutvalget for å få svar, dette kan da ikke stemme da 
vedtaket i saka for Bresvika er oversendt til Kommunestyret og Kommunestyret har "tatt denne 
til etterretning", da er det Ordføreren som er den juridiske/svarer i dette spørsmålet. 
Vil Ordføreren svare på spørsmålene stilt i mitt brev av 2 Juni 2015? 
  
Du viser til at det er Fylkesmannen som har godkjent Reguleringsplanen for Bresvika i hans svar 
brev i Mars 2003. 
  
Er det Fylkesmannen som godkjenner reguleringsplaner for Radøy Kommune? 
  
Med Vennlig Hilsen 
  
Tore Kvalheim  
  
     


